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De Lijn Antwerpen  -  Verzamelcontainers voor drugsspuiten

Sinds kort zijn er vier nieuwe plekken in Antwerpen waar druggebruikers hun gebruikte 
injectienaalden kunnen weggooien. De spuitcontainers hangen in premetrostations, onder 
meer dat van de Groenplaats. Deze stations zijn eigendom van De Lijn.

Het stadsbestuur van Antwerpen reageerde reeds op de plaatsing van deze containers. 
Het vreest dat deze de indruk wekken dat er een gedoogbeleid gevoerd wordt. Het 
stadsbestuur kan evenwel niets doen om de containers te verwijderen.

1. Hoe is de besluitvorming om deze containers op te hangen in stations van De Lijn tot 
stand gekomen? Wie plaatst deze containers? Is het gebruikelijk dat lokale besturen 
daar niet bij betrokken worden?

2. Hoeveel containers hangen er op locaties die eigendom zijn van De Lijn? Zijn er nog 
plannen om bijkomende containers te hangen?

3. Hoe staat de minister tegenover deze containers? Welke initiatieven plant hij ter 
zake?
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VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

ANTWOORD 
op vraag nr. 1322 van 10 juni 2015
van ANNICK DE RIDDER

1. Ik streef bij dergelijke besluitvorming steeds naar een optimale afstemming met de 
lokale besturen.

2. Er hangen momenteel vijf containers in vier premetrostations. Uitbreiding van dat 
aantal is niet voorzien.

3. Ik kan de redenering omtrent het verkeerdelijk scheppen van de indruk dat er een 
gedoogbeleid gevoerd zou worden begrijpen en zal de meerwaarde van dergelijke 
spuitcontainers binnen stations van De Lijn laten evalueren.


